



Styrelsemöte v.14

Datum: 2021-04-06

Tid: 12:15

Plats: Zoom

Närvarande: Leon Philip, Noa Lerch, Ivar Bennemo, Danyal Mirza, Hampus Sandqvist, Henrik von Bahr, Kristoffer Norrman, Julia Sandberg, Malin Strand

1 Mötets öppnande

Mötet öppnades 12.16.

2 Formalia

Val av justerare

Danyal Mirza valdes till justerare.

Godkännande av dagordning

Leon Philip föreslår att lägga till en punkt om märken för naturvetarfesten. Styrelsen godkänner dagordningen med detta tillägg.

3 Besök

3.1 I minne av John

Mika Ivarsson och Hugo Sandelin är på besök för att diskutera att göra något till minne av John Westermarck, som gick bort i maj förra året. Hugo kan tänka sig att skriva ett brev till Johns föräldrar. Hugo föreslår att sektionen kan ta hjälp av UTN. Hugo, Leon och Noa kan tänka sig att vara i en grupp som kontaktar föräldrarna.

4 Senaste mötesprotokoll

Senaste mötesprotokoll är ännu inte klart.

5 Lägesrapport

5.1 Kristoffer Norrman

Inget att rapportera.

5.2 Malin Strand

Inget att rapportera.

5.3 Danyal Mirza

Studieråd på torsdag. Fått mail från en student angående en kurs på masterprogrammet i beräkningsvetenskap som är dålig, studenten undrar om fler på DV också tycker det.

5.4 Noa Lerch

Kassörsråd på torsdag.

5.5 Julia Sandberg

Delat FB-event om Outyard, TD-söket. Hemsidegruppen behöver börja arbeta med hemsidan. Gjort grafik till poster som tillsätts på vårmötet.

5.6 Ivar Bennemo

Möte med Internationella Utskottet 7/4.

5.7 Hampus Sandqvist & Henrik von Bahr

Syjunta planerad 3/4, över Zoom.

5.8 Leon Philip

Fixat så det går att ladda upp textfiler till styrelsens GitHub och få PDF:er genererade automatiskt. Stadgarna är nu översatta till engelska efter arbetskväll 5/4.

6 Mötesfrågor

Förberedelser stormöte

Revisor Victoria Täng behöver mötesprotokoll från förra året.

Valberedningen vill ha nomineringar till Klubbmästare och Sportansvarig.

Leon lyfter frågan om presentkort på vårmötet. Styrelsen beslutar att lotta ut 15 presentkort på IKEA till deltagande på vårmötet.

Märken till naturvetarfesten

NVFs ordförande har kontaktat oss om huruvida märkena ska ingå i biljetten, vara tillval eller finnas till försäljning separat. Styrelsen anser att märkena ska finnas som tillval i anmälningsskylten.

7 Övriga frågor

Leon ska skicka ut doodle för datum att ta styrelseporträtt.

8 Mötets avslutande

Mötet avslutades 12.50

Sekreterare Ivar Bennemo

Ordförande Leon Philip

Justerare Danyal Mirza



UPPSALA
DATAVETARE